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§ 1. Mötets öppnande 
 Arne hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§ 2. Närvaro 
 Arne Karlsson, Karin Bengtsson, Johnny Norremark, Bo-Göran Jönsson 
 och Margaretha Lundgren 
 Ej Närvarande: Jörgen Ring och Jocke Berg. 
 
§ 3. Föregående mötes protokoll 
 Protokollet lästes upp och godkändes. 

• Grillningen på Palmsläppet hade stor uppslutning. 
• VW dagen blev en bra dag, vädret höll i sig 
• Motorhistoriskadagen 6/6 många utställare och många besökare. 

           Det såldes 208 moppekorvar, 50 smala korvar och 118 hamburgare. 
• Tältet inköpt. Bänksett, gräsklippare och trimmer skall köpas. 
•  Rullgardiner till köket skall köpas. 

 
§ 4. Justeringsman 
 Margaretha Lundgren valdes att justera dagens protokoll. 
 
§ 5. Ekonomin 
 Klubbens ekonomi är mycket god. 
 Bidraget för Sportlovs aktiviteten har kommit in. 
 Bildekaler och deltagardekaler till Söderslättsrundan  inköpta. 
 
§ 6. Moppe sektionen 
 Karin rapporterade att klubben förutom de vanliga tisdags körningarna varit 
 följande arrangemang. 

• 9/4 Lördagskörning till Smyge. 
• 15/4 Blaurögsrundan 
• 29/4 Din Bil 
• 7/5 Mackarallyt Vollsjö 
• 14/5 Museum besök i Lomma 

 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 

• 4/6 Pluggen är lös Brandsta 
• 6/6 Motorhistoriskadagen 
• 8-9 Degeberga traktor och motorträff. 
• 12/8 Gärdslöv 
• 19/9 Poker run Tomelilla 

 
§7. Fastihetskommitén 
 Utemiljön sköts av Basse. 
 Linjerna på parkeringen är klara. 
 Bo- Göran har tillverkat 2st stekbord till våra grillar. 
 
§ 8. Kommande arrangemang 
 Söderslättsrundan 16 september. 
 Planeringen är i full gång. 
 Wrangeskog lånar ut 2 toaletter. 
 Vi skall kolla vems grusvägen i början av rundan är. 
 Karin fixar lappar att lägga ut i brevlådor längs rundan. 
 Tyvärr kan vi inte ha avlastingsplats på Cementguteriet. 
 Johnny kollar med Stefan om parkering. 
 Arne har lånat koner och skyltar av kommunen. 
 Johnny kollar upp scenvagn. 
 Diskussion fört med Trelleborgs och Vellinge kommuner angående 
 arrangemangsbidrag. 
 Behövs priser. 
 
§ 9. Övrigt 
 Nytt månadsmöte blir den 21 september. Där kommer att tas upp 
 uppföljning av Söderslättsrundan och valberedningen, då personen som var 
 i valberedningen har slutat i klubben. 
  
 
§ 10. Nästa möte 
 Nästa möte blir den 5 oktober. 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
§ 11.  Mötets avslut 
 Arne tackade för visat intresse och förklarade möte avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Vid protokollet 
  
 
 
 
            ____________________________                      
            Karin Bengtsson sekr 
 
 
 
 
Justeras 
 
 
 
 
 
 
________________________   _______________________________ 
Margaretha Lundgren    Arne Karlsson ordf 


